
Vattenfalls Veteraner i Öst 
Årsmöte den 4 april 2013 

 
 
1. Mötets öppnande 
Ordförande Rolf Johansson öppnade mötet och hälsade 30 medlemmar till 
Vattenfalls lunchrum på Medevivägen. 
2. Val av 
a/ ordförande för mötet 
Till ordförande för mötet valdes Kaj Fälth 
b/ sekreterare för mötet 
Till sekreterare för mötet valdes Elisabeth Johansson 
c/ två protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes Peggy Tancred och Rigmor Nilsson. 
3. Fråga om kallelse till mötet skett på behörigt sätt 
Mötet ansågs utlyst på behörigt sätt. 
4. Styrelsens verksamhetsberättelse 
Mötet fick en kort tid att läsa igenom verksamhetsberättelsen, vilken godkändes. 
Bil 1. 
5. Ekonomisk berättelse 
Kassaredovisningen föredrogs av kassören Gunilla Ingesson och godkändes av 
mötet. Bil 2. 
6. Revisorns berättelse 
Revisor K-A Karlsson föredrog revisorns berättelse, vilken godkändes. 
Bil 3. 
7. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2012. 
8. Budget 2013 
Budget för 2013 togs upp på årsmötet för att anslaget från Vattenfall har 
halverats för 2013. Därför blev det en del ändringar som mötet godkände. 
9. Medlemsavgift för 2014 
Styrelsen hade beslutat att föreslå årsmötet oförändrad medlemsavgift för 2014. 
Då anslaget från Vattenfall sänkts med 50% beslöt mötet att höja 
medlemsavgiften från 150:- till 200:- för 2014 för att kompensera neddragningen. 
10. Val av ordförande på 1 år 
Till ordförande på 1 år valdes Rolf Johansson 
11. Val av två (2) styrelseledamöter på 2 år 
Till styrelseledamöter på 2 år valdes Eva Axelsson och Gunilla Ingesson. 
12. Val av (2) två styrelsesuppleanter på 1 år 
Till styrelsesuppleanter för en tid av 1 år valdes Lena Nilsson och Sune Berglund. 
Samtliga ledamöter valdes med acklamation. 
13. Val av 1 revisor på två (2) år 
Till revisor för en tid av 2 år valdes Karl-Arne Karlsson. 
14. Val av revisorsuppleant på 1 år 
Vakant 
15. Val av valberedning 
Till valberedning valdes Kaj Fälth och Björn Fernstedt 
 
 
 
 
                           



16. Behandling av till styrelsen hänskjutna frågor. 
           Inga frågor fanns. 
17. Övriga frågor 
 Inga övriga frågor fanns 
18. Mötets avslutning 
Ordförande för mötet Kaj Fälth avslutade mötet. 
 
 
 Efter mötet informerade Kjell Wadsby Vattenfall Eldistribution om Vattenfall 
 och dess nuvarande inriktning och framtid. 
 Föreningen bjöd på smörgåstårta och kaffe. 
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